



EUROPEAN SEISMOLOGICAL COMMISSION
33-rd GENERAL ASSEMBLY

August 19-24, Moscow, Russia

Seismology without boundaries



Dear colleague,

You are a registered as participant of the 33rd General Assembly of the European Seismological Commission held 19-24 August 2012 in the new building of the Presidium of the Russian Academy of Sciences on the Sparrow Hills (32 A, Leninsky prospekt, Moscow, Russia).

We look forward to seeing you at the Assembly in Moscow!

Best regards,

GA ESC 2012 Technical secretariat

E-mail: esc2012@onlinereg.ru

Tel/Fax: +7(495)726-51-35

www.esc2012-moscow.org

In the days of the Assembly, all participants will be able to contact the Technical Secretariat and the Organizing committee with following cell phone number:

+7 (925) 278-84-55

Уважаемый коллега!

Вы являетесь зарегистрированным участником 33-ей Генеральной ассамблеи Европейской сейсмологической комиссии, которая состоится 19-24 августа 2012 г. в Новом здании Президиума РАН на Воробьевых горах (Москва, Ленинский просп., 32 А).

Мы с нетерпением ждем встречи с вами на Ассамблее в Москве!

С уважением,

Технический секретариат ГА ЕСК 2012

E-mail: esc2012@onlinereg.ru

Tel/Fax: +7(495)726-51-35

www.esc2012-moscow.org

В дни проведения Ассамблеи все участники могут связаться с техническим секретариатом и организационным комитетом для оперативного решения возникающих вопросов по следующему мобильному телефону:

+7 (925) 278-84-55

www.esc2012-moscow.org

ESC 2012 Technical Secretariat

esc2012@onlinereg.ru

Tel/fax: +7(495)726-51-35